
Dwudziesta piąta sesja Rady Miejskiej 
19 listopada 2008 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XXV/ 2008 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
19 listopada 2008 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1303 

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1500

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Co stanowi – 93,3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XXV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 
Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych. 
 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są jakieś wnioski w sprawie porządku 
obrad? 
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwał w sprawach: 

1. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/260/08) 
2. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/261/08) 
3. zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości (druk XXV/262/08) 
4. zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/08 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 30 

październik 2008rw sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 



5. (druk XXV/263/08) w sprawie wyrażenia opinii w sprawie utworzenia referatu w Urzędzie 
Miejskim w Trzcińsku-Zdroju (druk XXV/259/08) 

wnoszę o wycofanie uchwały w sprawie utworzenia zakładu budżetowego w celu prowadzenia 
dzielności komunalnej, Wod-Kan (druk XXV/259/08) 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak-, dlaczego do porządku sesji nie dołączono projektu uchwały w 
sprawie utworzenia gospodarstwa pomocniczego i kto był projektodawcą tej uchwały i kolejne 
pytanie do tego, jakim prawem na sesji wycofujemy ten ostatni punkt przecież nie spełnia wymogów 
a pyzatym powinna być zachowana procedura głosowania 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wprowadzeniem proponowanej zmiany? Nie można sobie 
zamieniać, bo jest to niezgodne z procesowaniem uchwała. Na wczorajszej komisji powiedział pan, 
że podczas spotkania z Klubami radnych postanowiono zrezygnować z zakładu budżetowego. 
Następnie jeszcze dopuszczono się głosowania nad jednym projektem uchwały o wprowadzenie 
uchwały w sprawie utworzenia referatu. A więc to zblokowano. 
 
Przewodniczący obrad- po wczorajszej komisji gdzie przegłosowano o tym, ze uchwałę zdejmiemy 
z porządku obrad. a na pytanie, dlaczego nie dostarczono radnym, jest odpowiedz prosta z 
oszczędności papieru, bo ustalono, ze zostanie ona zdjęta z porządku obrad. W związku z 
powyższym podaję pod głosowanie zdjęcie uchwały w sprawie utworzenia gospodarstwa 
pomocniczego z porządku obrad. 
 
- za- 10- głosów 
- przeciw- 0- głosów 
- wstrzymało się – 4 - osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że większością głów się została zdjęta z porządku obrad 
uchwał w sprawie utworzenia gospodarstwa pomocniczego. A więc kto z radnych jest za 
wprowadzeniem uchwała:  
      1. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/260/08) 

2. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/261/08) 
3. zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości (druk XXV/262/08) 
4. zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/08 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 30 

październik 2008rw sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk 
XXV/263/08)  

5. w sprawie wyrażenia opinii w sprawie utworzenia referatu w Urzędzie Miejskim w 
Trzcińsku-Zdroju (druk XXV/259/08) 

 
Radny Pan Mieczysław Krzemiński-  należy głosować pojedynczo uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- a więc pierwsza uchwała (druk XXV/263/08) w sprawie wyrażenia opinii 
w sprawie utworzenia referatu w Urzędzie Miejskim w Trzcińsku-Zdroju (druk XXV/259/08, kto 
jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego projektu. 
 
Radny Pan  Mieczysław Krzemiński- ale chodzi tu o utworzenie jednego referatu czy więcej. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za wprowadzeniem tej uchwały? 
 
- za- 10- osób 
- przeciw- 1- osoba 
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- wstrzymały się- 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta większością głosów. 
 
Przewodniczący obrad- a więc druga uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości(druk XXV/260/08) kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego projektu. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad- a więc trzecia uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości(druk XXV/261/08) kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad tego projektu. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad- a więc czwarta uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie podatku 
od nieruchomości (druk XXV/262/08) 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad- a więc piąta uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/08 
Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 30 październik 2008rw sprawie zmiany budżetu Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXV/263/08) 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami? 
 
- za- 11- osób 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty większością głosów. 
 
Porządek obrad XXV sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II . Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXV/254/08) 
2. w sprawie podatku od środków transportowych.( druk XXV/255/08) 
3. w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-Zdrój jako członka zwyczajnego do 

Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” (druk XXV/256/08) 
4. w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej (druk 

XXV/257/08) 
5. w sprawie zaopiniowania projektu uchwały dotyczącego zmiany uchwały nr 

XXXV/446/2006 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 12 kwietnia 2006r. w sprawie likwidacji 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Gryfinie(druk 
XXV/258/08) 

6. w sprawie wyrażenia opinii w sprawie utworzenia referatu w Urzędzie Miejskim w 
Trzcińsku-Zdroju (druk XXV/259/08) 

7. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/260/08) 
8. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości(druk XXV/261/08) 
9. zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości (druk XXV/262/08) 
10. zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/08 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 30 

październik 2008rw sprawie zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk 
XXV/263/08) 

VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad – poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 
nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 12- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- mówił pan o uczestnictwie w Nabożeństwach z okazji świąt 
państwowych w Kurierze przeczytałem o posadzeniu drzewek a także zakopaniu butelki z 
nazwiskami osób kto typował te osoby? 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  była to informacja widziałem kilka takich uroczystości decyzja 
należała do sołtysa i Burmistrza w wiosce. 
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Radny pan  Marian Michniacki- jest remont basenu pożarniczego w Dobropola. Baseny w 
pozostałych miejscowościach czyli Góralice, Czyste i Rosnowo też wymagają remontu. Kto ma 
wykonać remont? My trzy lata temu w Góralicach wyczyściliśmy ten basen, ale należy je czyścić co 
roku. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura rady wpłynęło kilka pism i są to z Urzędu skarbowego w Gryfinie 
dotyczące oświadczeń radnych jakie zostały złożone przez naszych radnych. Zostały one złożone w 
terminie i nie stwierdzono nieprawidłowości które zobowiązywałby użal się skarbowy by wszcząć 
kontrole oświadczeń majątkowych. Kolejne pismo wpłynęło do wiadomości rady i jest ono od Pana 
Burmistrza do Wodociągów Zachodniopomorskich  w którym jest mowa o wcześniejszym 
rozwiązaniu umowy na dzień 31 grudnia 2008r. kolejne pismo od Wojewody 
Zachodniopomorskiego odnośnie oświadczeń majątkowych złożonych w ustawowym terminie. Nie 
ma tu zastrzeżeń. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje. Czy obecnie ktoś chce 
zabrać głos? 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-
Zdrój na rok 2008 (druk XXV/254/08) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Władysław Radecki skarbnik Gminy- mamy zwiększenie 
dochodów na kwotę 124 415zł są spowodowane większymi dochodami ze sprzedaży majątku na 
kwotę 71 tys. zł. w dziale 758 zł są odsetki od lokat terminowych w banku i zwiększamy wydatki 
budżetu na kwotę równoważna i jest to na zadania inwestycyjne na zadanie odnoście remontu 
kanalizacji na ul. Sienkiewicza. Są też inne zdania inwestycyjne bieżące. Są też zwiększania na 
lampy które będą uzupełniane na stadionie i w innych miejscowościach oraz zwiększenie na zakup 
kotła centralnego ogrzewania do szkoły w Trzcińsku-Zdroju. W programie aktywizacji jednostek 
samorządu terytorialnego.  
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. Było 10 głosów za a dwie osoby się wstrzymały. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
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Radny pan  Kazimierz Sandulak- kwota na realizację zadań inwestycyjnych jest duża i czym jest to 
spowodowane. 
 
Pan Władysław Radecki skarbnik Gminy-  jest to 1000 zł na remonty obiektów komunalnych w 
dziale 900; 13 tys. zł jest przewidywane na koszty oświetlenia i konserwacja lamp 30 tys. zł i 6 tys. 
zł na wymianę lamp dodatkowych. 4 500zł jest na badanie nieczynnego składowiska i musimy 
przeznaczyć 4 500zł. Są to wszystko wynagrodzenia i pochodne z wynagrodzeniami i utrzymaniem 
stadionu. W rozdziale 925 to jest kultura i sport na puchary.  
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 11– głosów 
-wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXV/254/08 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu V.2 Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków 
transportowych.( druk XXV/255/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  jest to projekt uchwały ustalenie 
stawek podatków i proponujemy by wszystkie wskaźniki tej uchwały były powiększone o 4.2% 
innych zmian nie wprowadzamy. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/255/08 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.3 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Trzcińsko-
Zdrój jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” (druk 
XXV/256/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła-  jest projekt uchwały w której rada 
wyraziła wole przystąpienia do Lidera Pojezierze, i teraz byśmy mogli być wybierani to należy być 
członkiem zwyczajnym. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 9 głosów za i 2 wstrzymujące się. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- ile wyniesie roczna składka gminy. Pytanie co konkretnego będzie 
mieć gmina z tej przynależności.  
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- 25 listopada będziemy gościć gminy które w Liderze 
działają i już skorzystały z tej pomocy i jest tu potrzebna nasza duża aktywność. Muszą być nasze 
stowarzyszenia aktywne. Te wszystkie podmioty mogą być beneficjentem. A roczna składka to 
2 296zł rocznie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/256/08 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 

o godzinie 1355 przewodniczący obrad ogłosił przerwę 
 o godzinie 1410obrady zostały wznowione. 

 
 
Do punktu V.4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego 
dla członków ochotniczej straży pożarnej (druk XXV/257/08) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- jest to uchwała,  która wynika z ustawy 
o ochronie pożarowej jest to 1 /175 przeciętnego wynagrodzenia zgodnie z ustawą. Uchwał wchodzi 
w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązującą od 125 września 2008r. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
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Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/257/08 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.5 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 
dotyczącego zmiany uchwały nr XXXV/446/2006 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 
12 kwietnia 2006r. w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Gryfinie(druk XXV/258/08) 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor pani Sylwia Tyrpa- zgodnie z ustawą o zakładach opieki 
zdrowotnej w celu likwidacji zakładu Rada Powiatu zasięga opinii poszczególnych samorządów 
proces likwidacyjny skróciłby się do końca tego roku. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była negatywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 1– głos 
- przeciw- 9- głosów 
- wstrzymały się 4 – osoby 
 
Przewodniczący obrad- czyli opinia jest negatywna. 
 
- za- 9 – głosów 
- przeciw- 1- głos 
- wstrzymały się- 4 osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXV/258/08 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie 
utworzenia referatu w Urzędzie Miejskim w Trzcińsku-Zdroju (druk 
XXV/259/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- pan Burmistrz proponuje 
utworzenie referatu jest to najtańsza forma obsługi wodno-kanalizacyjnej nie spowoduje to 
drastycznych podwyżek cen wody i zrzutu ścieków. Jest to kompetencja Burmistrza, ale prosimy o 
wydanie w tej sprawie opinii. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński- wnioskuję by podając uchwałę na wszystkie referaty a nie 
tylko na jeden. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski-  musimy opiniować to co mamy a nie to co może będzie. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- najtańszą formą jest oddanie komuś w dzierżawę, a później zakład 
budżetowy, a w dalszej kolejności utworzenie spółki ze 100% udziałem gminy a na końcu jest 
utworzenie referatu. Wracam do tego co pan powiedział, skoro specjaliści miejscowi to negują. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 10– głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymały się- 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XXV/259/08 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
o godzinie 1423 wyszła Radna Pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 13 
 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości(druk XXV/260/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- są to nieruchomości usytuowane 
przy ul. Dworcowej są tam garaże. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
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Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/260/08 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości(druk XXV/261/08) 
 
Projekt przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- są to 10 działek pod garażami w 
obrębie ul. Dworcowej. Średnia wycena w granicy 600zł. 
 
Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Wiesława Płotkowska- odpowiedziała, że była pozytywna 
opinia komisji. 
 
Przewodniczący obrad-  czy są pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/261/08 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V.1 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od 
nieruchomości (druk XXV/262/08) 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan władysław Radecki-  zmiany wynikają z uwag RIO. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/262/08 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V.1 Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr XXIV/244/08 Rady 
Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 30 październik 2008rw sprawie zmiany 
budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2008 (druk XXV/263/08) 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan władysław Radecki- zmiany wynikają z uwag RIO. 
Należy to zmienić, ponieważ inaczej RIO nam uchyli tamta uchwałę. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XXV/263/08 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- na pytania udzieliliśmy odpowiedzi na piśmie dla pana 
Sandulaka. W sprawie konkursu ogłoszonego w gazecie Chojeńskiej była to pomyłka. W sprawie 
remontu drogi Trzcińsko-Babin firma już weszła na odcinek i rozpoczęła prace od Babina odcinek 
jest wykorytowany i będzie zagęszczony tłuczniem i mamy propozycję by przeniosła się od 
Trzcińska. W sprawie kanału burzowego przy Cmentarzu w Piasecznie to wówczas jak będzie tam 
firma pracowała to uzgodnimy to. Odwodnienie drogi powiatowej w Rosnowie zajmiemy się tym. 
Zgłaszane były też kłopoty z dojazdem do miejscowości Gogolice  dla dużych pojazdów bo nie 
mogą tam jeździć samochody powyżej 3 ton.  Ale została omówiona kwestia, ze mieszkańcy mogą 
dojechać. 
 
Radny pan Kazimierz Sandulak- jedno z pytań dotyczyło remontu budynków komunalnych i 
przeglądy się odbywają czy wnioski są i czy będę mógł zapoznać się z nimi. Czy jest notatka o 
porozumieniu Urzędu z Nadleśnictwem Mieszkowice jest i czy mogę się z nią zapoznać. Bo jest tam 
rozbieżność, Gmina przekazała 31 hektarów a zyskała 26 hektarów. Co dalej z wysypiskiem śmieci 
na Drzeszu? Ile wydano na promocję folderów i pocztówek z okazji dożynek. 
 
 Zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- jeśli chodzi o składowisko to daliśmy zlecenie by 
zapoznać się czy wysypisko można dalej użytkować. W sprawie porozumienia z Nadleśnictwem jest 
notatka ze spotkania, ale nie ma porozumienia i podpisanych ustaleń. W sprawie Cmentarza to na 
kwaterach grzebalnych jest około 160 miejsc, a średnio umiera 63 osoby i to jest jeszcze na dwa i 
pół roku. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  powrócę do poprzedniej sesji czyli podatek związany z obrotem 
materiałem siewnym na terenie gminy jest to suszarnia. Druga sprawa radny Czesyk popierając 
dyżury policjantów z zewnątrz powiedział, że są dwa wakaty, a jest tylko jeden.  Panie 
przewodniczący dlaczego posiedzenia komisji rewizyjnej nie są podane do publicznej wiadomości i 
dlaczego nie ma do tej pory protokołu. Czego dotyczyło szkolenie na którym byli radni? 
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Przewodniczący obrad-  na szkoleniu w Międzyzdrojach było 3 radnych przewodnicząca Komisji 
Budżetu, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i byłem ja a tematyka była uchwalania budżetu. A 
jeśli chodzi o pytanie co do komisji rewizyjnej, to protokół nie dotarł do Biura Rady. Pytanie dla 
przewodniczącego dlaczego nie dotarł do Biura rady? 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkwoski- przewodniczący komisji rewizyjnej- oczekujemy jeszcze na 
dwie opinie prawne i protokół zostanie zakończony. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak- jeszcze kwestia podawania do wiadomości informacji o komisji. 
 
Pan Bogumił Łuczak- przewodniczący komitetu referendalnego, pragnę poinformować, że 
inicjatorzy referendum w dniu 24 października powiadomili Komisarza Wyborczego i Burmistrza o 
zamiarze przeprowadzenia referendum i zgodnie z ustawą od tego czasu liczy się czas 60 dni na 
zbieranie podpisów tych podpisów ma być 471 zebraliśmy na chwilę obecną ponad 500 podpisów. 
Jesteśmy na etapie, że możemy złożyć to u Komisarza Wyborczego w Szczecinie. Od tego dnia jest 
wyznaczona data referendum które musi się odbyć w ciągu 50dni licząc od dnia opublikowania 
takiego wniosku, w Dzienniki Urzędowym Wojewody. Z moich informacji wynika, że odbędzie się 
ono w terminie przewidzianym ustawą i będzie ono pod koniec stycznia 2009r. Ustawa o 
przeprowadzeniu referendum daje możliwość złożenia wniosku o odwołanie Rady lub Burmistrza 
lub Rady i Burmistrza. My po przeanalizowaniu podpisów i głosów mieszkańców chcemy odwołać 
Burmistrza Kitlas ze stanowiska. Druga sprawa w której chciałem zabrać głos w czasie dzisiejszej 
sesji jest kwestia materiału jaki ukazał się 2 tygodnie temu, jest to niegrzeczne co do nas 
uczestników referendum jest w komitecie 5 osób i wykonujemy funkcje publiczną od momentu jak 
jesteśmy zarejestrowani i korzystamy z ochrony przysługującej pracownikowi państwowemu. Jest to 
napisane przez autora i podpisane anonimowo było roznoszony pod niektóre drzwi pod osłoną nocy. 
Przypuszczamy kto to zrobił, ale nie będziemy się wdawali w śledztwo w tej sprawie. Chcę 
powiedzieć, że informacje  w tym materiale pisanym są nieprawdziwe, przez dwa tygodnie 
oczekiwałem, że pan Burmistrz publicznie ustosunkuje się do tego materiału, bo logika wydarzeń 
wskazuje, że został napisany w jego interesie, chyba, że się mylę, ale takie odnoszę wrażenie. 
Ponieważ w przeciągu dwóch tygodni pan Burmistrz się nie odezwał, dlatego moja obecność dzisiaj 
na sesji. Padło tam parę epitetów pod adresem wszystkich członków tego komitetu. Mogłoby się 
wydawać, że wybraliśmy do tego komitetu osoby, które się cieszą szczególnie złą opinią. Jak by 
nam na tym zależało? Jestem zobowiązany bronić dobrego imienia członków tego komitetu i 
informuję Wysoką Radę, że jeśli ujawni się autor tego materiału to jutro znajdzie się w sądzie i to w 
trybie wyborczym. Na pewno zostanie to rozwiązane szybko. Co do zarzutów w stosunku do 
pozostałych osób nie będę się wypowiadał, zrobię to tylko, co do niektórych zarzutów napisanych na 
mnie?  
 
Przewodniczący obrad-  forum Rady nie jest do przedstawiania obrony nie napisali tego Radni. 
 
Pan Bogumił Łuczak- przewodniczący komitetu referendalnego, - są to wolne wnioski i jak ja w 
sposób klarowny przedstawiam swoje stanowisko, to proszę by Radni to zechcieli wysłuchać, 
chociaż może dla niektórych osób na sali jest ona nie na rękę. Chcę powiedzieć że nie jestem osobą 
bezrobotną jestem czynnym wykładowca akademickim. Co do zarzutu że jestem pijakiem czy 
alkoholikiem to ja powiem tak, „powiedzieć o mnie w ten sposób to tak jak powiedzieć o Burmistrzu 
Kitlasie, że jest abstynentem. Jedna i druga opinia byłaby nieprawdziwa.” Ja wiem co mówię i nie 
obrażam pana Burmistrza, a pozostałe zarzuty chcę powiedzieć krótko. Jeśli ujawni się autor tego 
artykułu to jutro znajdzie się w sądzie. Nie reprezentuję zadniej grupy która chce wrócić do władzy. 
Jak ja mogę chcieć wrócić do władzy  jak ja takiej władzy nie sprawowałem? Chcę powiedzieć, 
jeszcze że takie referendum jest normalną drogą demokracji przewidzianą w ustawie. Chcę 

 12



powiedzieć, że wykonujemy zadanie delegacji części mieszkańców Gminy, która złożyła podpisy. 
Czy takie referendum się uda, czy nie jest to osobnym problemem. Wola ludzi zadecyduje o tym, 
czy tak się stanie. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  nie jest to forum oskarżania Rada nie miała nic wspólnego z 
ta ulotką. Zostało wskazane na pana Burmistrza, ja to tak odbieram. Jeśli ktoś pana obraził, a wie 
pan kto to proszę skierować do Prokuratury bo są ograny ścigania. A Rada nie jest do takich rzeczy. 
Ja odebrałem to jako oskarżenie. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- z tą sprawą nie mam nic wspólnego i nie uważałem, że 
mam panu coś wyjaśniać w stosunku do innych paszkwili byłem również obojętny. 
 
Radny pan  Kazimierz Sandulak-  stawiam wniosek o zamknięciu tematu referendum. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za wnioskiem radnego Sandulak o zamknięciu tematu referendum 
 
- za- 11- głosów 
- wstrzymały się – 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek został przyjęty większością głosów i nie 
rozmawiamy o referendum.  
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  zapraszam do korzystania z kursów jakie są prowadzone 
w Centrum Kształcenia na Odległość w Piasecznie. 
   
Radny pan Marcin Czesyk- zwracałem się z prośbą o usuniecie pojemnika który jest w rynku 
miejskim, co dalej? 
 
Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- kilka razy było monitowane i pojemniki zostały odświeżone 
i powiedziałem w czasie rozmowy, że jak następnym razem będą się w torby  leżały, to my je 
usuniemy. Postaramy się może go przenieść w inne miejsce. 
 
Mieszkaniec pan  Józef Szott- chciałem się dowiedzieć jakie są zarzuty co do referendum. 
 
Przewodniczący obrad-  jest wola Rady i nie rozmawiamy na ten temat. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 15 00 – Przewodniczący obrad zamknął XXV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie.  
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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